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 Address:10475 Medlock Bridge Rd #515, 


Johns Creek, GA 30097 


 Phone: 678-670-7223; 678-516-3026   		                          


 E-mail: stareducationinfo@yahoo.com





阅读词汇加强班 (PSAT/SAT)


原NorthView AP和Language Arts老师,20年教学经验, GA教师执照. 





PSAT/SAT Prep classes will be taught by retired High School AP Language teachers with over 20 years teaching experience





中学,高中写作加强班


原College和Highshool AP Language arts写作老师,20多年教学经验. GA教师执照.所著写作教学书现为大学教科书





 Essay Writing classes for middle/high school students will be taught by retired College and Highschool AP Language arts and essay writing teacher with more than 20 years teaching experience, also holds GA teaching certificates. The teacher is the author of the text book the classes are using. 





中学,高中数学加强班


原GA 著名高中Top学生.大学毕业, 多年数学教学经验.小学,中学,SAT数学辅导老师.


GA Tech math PhD, 师范学院数学专业.10多年中美数学教学经验.





Math enrichment classes for middle, high school students are taught by college graduated student with many years tutoring experience for elementary, middle school, high school and SAT prep students and GA Tech math PhD with more than 10 years math teaching experience in China and USA.





We also offer 3-4 years old child early education classes by singing, dancing, and Chinese word learning. The teacher holds early child education degree and license with more than 10 years teaching pre-school /Pre-K students. 





After school program





每周包括课后辅导, 根据程度增加阅读/数学/语法/写作等强化课,每天半小时中文课.每周两次唱歌课, 并设有演讲和形象教学课.


授课老师均为7年以上教学经验和专业老师, 主课老师具有乔州pre-K到12年级教师执照.


课后学习班提供第一个月免费学习舞蹈课.并有老师教授儿童绘画, 


音乐课, 国际象棋.


Programs include home work assistance, enrichment of reading, math, grammar and writing, half-hour Chinese class everyday, sing class twice a week, teachers have over 7 years experience, and key teachers hold GA teaching degree and certificates from pre-K  to 12 grade.





Additionally, ballet class is free for first month, drawing, music and chess classes are also offered.
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